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Mesto Senec -správca poplatku za rozvoj 

Vážený pán primátor,vážený poslanci 

Vec: Žiadosť o zrušenie „miestny poplatok za rozvoj v celkovej výške 

2.700,00  

Odôvodnenie: 

Týmto žiadame o odpustenie-anuláciu vyrubeného poplatku ,ktorý sa 
týka nehnutelnosti ,ktorá b a plánovaná a realizovaná ako bezbarierové bývanie pre (Renáta Holická) 
invalidnú osobu ZŤP odkázanú na doprovod.Renáta Holicka (moja družka) je spojumajitelkou (LV 
č.7114) predmetnej nehnutelnosti. 

Dňa 23.03.2020 sa stala čiastočne imobilnou a čakala na druhú operáciu chrbtice.V tomto období 

začínal COVID a pre nás neskutočné ťažké obdobie .Desiatky vyšetrení,konzultácií a kdeakých 

neprijemných experimentov, ktoré sme museli často niekedy aj nezmyselne opakovať a to v 

Nových Zámkoch,v Galante,v Trnave ,v Dunajskej Strede ,v Bratislave.Bolo to skutočné utrpenie tie 

nekonečné dlhé čakania a neistota vrcholiaca až v beznadej.Všetko sme museli absolvovať sami bez 

akejkolvek pomoci a podpory .Stálo nás to spústa bolesti,nervov,času,aj peňazí.Zdravotnický 

personál sa postupne stával bezcitný,podráždeny a vyčerpaný, čo sa da pripísať na vrub 

nelutostnému COVIDU.Nakolko sme obývali poschodový dom , stali sa potrebné úkony a potreby 

nesmierne náročné ,ba niekedy až nemožné.Bolo nutné začať uvažovať o zmene bývania.Realizáciu 

sme začali najar 2021 po obdržaní súhlasnych vyjadrení správcov sietí a susedov.Aj napriek tomu,že 

finačné prostriedky ,ktoré sme mali k dispozícii na bezbarierové bývanie s rezervou pokrývali 

rozpočet ,sme sa dostali do finačnej tiesne.Pandémia a neskôr aj ukrajinský konflikt spôsobily 

obrovský nárast cien a nedostak materiálov.Už nebolo však cesty späť a kvoli dokončeniu stavby 

som bol nútený predať svoje auto a onedlho nato poprosiť sestru o pôžičku. V súčastnosti sa 

intezívne starám o svoju družku nakolko ani druhá operácia nepriniesla výrazné zlepšenie 

zdravotného stavu.Dovolte mi uviest ,že aj ja mám nemalé ťažkosi s chrticou pred nedávnou 

minulostou som bol liečený Dr. Korkošovou (SC),primárkou Sládekovou (Núsch,BA) a niekolkými 

fyzioterapeutmi v BA a v GA.A aj napriek amputačnému úrazu z dávnejšej minulosti ,ktorý ma 

donútil k zmene kariéry som nikdy nehladal najlahšie riešenie.Nikdy som nezavál pomôcť alebo 

prispieťdobrej veci.Robím to aj teraz a rád ...prijal so starostlivost o verejné priestranstvo a výmere 

cca 80m2 ktoré som zveladil .Vyviezol som z neho stavebnú suť,odpadky,burinu,ornicu ,vykopal 

odvodňovací žlab kvoli obrovským kalužiam,ktoré sa tvorili pri každom daždi.Na celú plochu som 

položil netkanú textíliu a následne zakamienkoval a vysadil okrasné dreviny ,to všetko na vlastné 

náklady a stálo nás to nemalé peniaze.O toto priestranstvo sa nadalej stále usilovne starám.Snažím 

sa vzome reprezentovať svoje okolie a mesto.Nebude to určite prehnáné, pokial toto budeme 

chápať ako vklad za rozvoj. 

Nedá mi nespomenúť že ,tvorcovia legislatívy utkali tento zákon ( 12zákona 447/2015Z.z ) narýchlo 

a pozabudli na skupiny ludi ,ktorých by sa rozhodne nemal týkať (invalidi,ludia s 

hendikepom,dôchodcovia ap.)Určite je maximálne neetické žiadať (napr. od invalida ) poplatok za 
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rozvoj ,hlavne od osoby,ktorá nikdy nevyužila a nezneužila systém ani nežiadala o žiadnu 

podporu,dávku ba ani príspevok na úpravu bezbarierového bývania. 

Na základe uvedených skutočností vopred ďakujeme za kladné vybavenie. 

Týmto čestne vyhlasujem-e ,že všetky uvedené skutočnosti sú pravdivé ...k žiadosti pripájam kópiu 
preukazu ZŤP a niekolko záberov z úpravy verejného priestranstva. Všetky ostatné dokumenty mám 
pripravené a poskytnem k nahliadnutiu. 

 



 
 

 



  



  



  



 


